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Írásbeli választ i2énvlő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
nemzeti erőforrás miniszter úrhoz :

„Naprakész pollenjelentés ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ahogy arról már tájékoztattam Önt, 2011 . április 27-én a Fenntartható fejlődés bizottsága

parlagfű témájában ülésezett, melyen elhangzott tájékoztatók, hozzászólások után a résztvev ők

számos megállapítást tettek és több kezdeményezéssel éltek . Az ülésen elhangzott, hogy a parlagfű
pollenjére vonatkozó riasztási rendszer utólagos. A jelenlévők kérték többek között a szolgáltatott

adatok (pollenjelentés) aktualizálását . A felvetett kérdések megvizsgálása szükséges a résztvev ők
egybehangzó véleménye alapján, így például szükséges megvizsgálni annak lehetőségét, hogy mit
lehet tenni annak érdekében, hogy a szolgáltatott adatok naprakészek legyenek .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Mit tesz a minisztérium, hogy a parlagfű pollenjére vonatkozó riasztási rendszer naprakész,

ne pedig utólagos legyen?
Az adatszolgáltató intézmény, Ön szerint mikortól tud naprakész pollenjelentést biztosítani ?

Kérem Miniszter Urat, ezt a kérdéskört is, gondolják végig és dolgozzanak ki megoldás i

javaslatokat a fent említett problémakörre . Továbbá bízom benne, hogy a parlagfű témában tartott
bizottsági ülésen minden nyitott kérdésre, így a szolgáltatott adatok aktualizálására is kielégít ő
választ fogunk kapni az Önök részérő l .
Végül kérem Miniszter Urat, hogy írásbeli kérdésemre vonatkozó válaszát legkés őbb május 23-i g

szíveskedjen megküldeni részemre, hogy annak tartalmát a bizottsági ülést megel őzően

megismerhessem.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 11 .
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